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ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ

ΠΡΟΣ: Τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη κ. Μιχάλη Χρυσοχοΐδη

ΘΕΜΑ: Έντονος προβληματισμός στην τοπική κοινωνία της Δράμας από τα σοβαρά
λειτουργικά προβλήματα και από τη μη πλήρη λειτουργία του Καταστήματος Κράτησης
Νικηφόρου

Κύριε Υπουργέ,
Από τον Δεκέμβριο του 2023 έχει τεθεί σε μερική λειτουργία το Κατάστημα Κράτησης Νικηφόρου με
τη μεταφορά αρχικά μικρού αριθμού κρατουμένων και εν συνεχεία την λειτουργία μόνο μίας
πτέρυγάς του, ενώ οι σχετικές δεσμεύσεις από πλευράς κυβέρνησης έκαναν λόγο για πλήρη
λειτουργία μέχρι το τέλος του 2024.
Περαιτέρω, πρόσφατες καταγγελίες συγγενών κρατουμένων έχουν προκαλέσει έντονο προβληματισμό
στην τοπική κοινωνία της Δράμας και προκαλούν εύλογα ερωτήματα για τον χρονικό ορίζοντα
πλήρους λειτουργίας του Καταστήματος Κράτησης με συνολικά 600 κρατουμένους, δεδομένου ότι
έχουν αναδειχθεί σοβαρά λειτουργικά προβλήματα.
Συγκεκριμένα, το προηγούμενο χρονικό διάστημα υπήρξαν καταγγελίες ότι έχουν σπάσει σωληνώσεις
και ότι δεν λειτουργεί το σύστημα θέρμανσης, σε μια περίοδο μάλιστα που ήδη στην περιοχή
επικρατούν χαμηλές θερμοκρασίες.

Ενόψει των ανωτέρω ερωτάσθε κύριε Υπουργέ:
1. Υπάρχουν λειτουργικά προβλήματα στο Κατάστημα Κράτησης Νικηφόρου, ποια είναι αυτά, γιατί
προέκυψαν σε μια νέα δομή και πότε θα επιδιορθωθούν;
2. Υπάρχει συγκεκριμένο χρονοδιάγραμμα από την κυβέρνηση για την πλήρη λειτουργία του
Καταστήματος Κράτησης Νικηφόρου;
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                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

288

Ημερομ. Κατάθεσης:

2/12/2024

Ώρα κατάθεσης:

11:20'




